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Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
Mevrouw J. Klijnsma 

Assen, 2 oktober 2023 

Onderwerp: Schriftelijke vragen ex art 41 Reglement van Orde met betrekking voorzorgsmaatregelen 
tegen landbouwgif. 

Geachte mevrouw Klijnsma,  

Op 28 september 2023 werd een aflevering uitgezonden van het televisieprogramma Zembla waarin 
bericht werd over landbouwgif en de toelating hiervan. De aanleiding voor deze uitzending waren de 
zorgen van een aantal van onze inwoners van Boterveen en de rechtszaak die hieromtrent gevoerd 
is.  
De uitzending van Zembla geeft weer dat er gerede twijfels bestaan over de inschatting van 
gezondheidsrisico’s bij de beoordeling van zowel enkele als cumulatieve middelen die gebruikt 
worden als landbouwgif. Bollenteelt is één van de landbouwmethoden die de meeste 
landbouwgiffen gebruiken.  
 
GroenLinks heeft de volgende vragen:  

1. Is het college bereid om op basis van het voorzorgsbeginsel maatregelen te nemen om het 
gebruik van landbouwgif sterk te verminderen? Zo ja, welke maatregelen? Zo nee, waarom 
niet?  

2. Is het college bereid om de sierteelt met gebruik van landbouwgif te verbieden in Drenthe of 
minimaal op percelen in bezit van de provincie? Zo ja, hoe wordt dit uitgewerkt? Zo nee, 
waarom niet?  
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